
 آمادگی عملیاتی خلبانان نهاجا 
در سطح مطلوبی قرار دارد

در  شرکت کننده  تیم های  وضع  گفت:  ارتش  کل  فرمانده 
ارتش نشان دهنده  نیروی هوایی  به زمین  تیراندازی هوا  مسابقات 
توان و تخصص بالای خلبانان و فن شلیک و قابلیت های مانوری و 

مهارت های نظامی و خلبانی است.
اصلی  مرحله  اول  روز  برگزاری  حاشیه  در  موسوی  سرلشکر 
مسابقات تیراندازی هوا به زمین و بمباران تاکتیکی نیروی هوایی 
ارتش جمهوری اسلامی ایران که با حضور شش تیم چهار فروندی 
شهید  بوشهر،  یاسینی  شهید  تبریز،  فکوری  شهید  پایگاه های  از 
بندرعباس  نوژه همدان، شهید حبیبی مشهد، شهید عبدالکریمی 
و وحدتی دزفول به میزبانی پایگاه سوم شکاری شهید نوژه همدان 
تیم های  عملکرد  است،  برگزاری  حال  در  روز  چهار  مدت  به  و 

شرکت کننده در این مسابقات را بسیار خوب دانست.
فرمانده کل ارتش در سخنانی درخصوص این مسابقات گفت: 
در روز اول مرحله اصلی عملکرد تیم های شرکت کننده بسیار خوب 

بود و تیم ها از روحیه و انگیزه بسیار بالایی برخوردار هستند.
سرلشکر موسوی افزود: وضعیت تیم های شرکت کننده در این 
توان و تخصص  بالا،  مسابقات گویای عملکرد فنی و تیمی بسیار 
بالای خلبانان و فن شلیک و قابلیت های مانوری و مهارت های نظامی 
و خلبانی است که مدت ها روی آن کار شده و نشان دهنده آمادگی 

عملیاتی بسیار بالای شرکت کنندگان است.
فرمانده کل ارتش برگزاری مسابقات تیراندازی هوا به زمین 
روحیه  افزایش  را موجب  ارتش  هوایی  نیروی  تاکتیکی  بمباران  و 
و مهارت کارکنان نیروی هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران در 

بخش های مختلف دانست که موجب ارتقای مهارت آنها می  شود.
سرلشکر موسوی اضافه کرد: این گونه مسابقات به خوبی نشان 
می دهد که کدام یک از این شرکت کنندگان از دیگران بهتر کار و 
چه  و  کیست  قهرمان  شود  مشخص  باید  زیرا  است؛  کرده  تلاش 
کسانی در رده های بعدی قرار دارند، تا دیگران تلاش کرده و خود 
را به او برسانند، این یک مسابقه است که افراد و تیم های برتر را 

مشخص می کند.

 واکنش سخنگوی وزارت خارجه 
به تغییر موضع روسیه درباره کریدور زنگزور

سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری خود در پاسخ 
به سوالی در مورد تحولات اخیر قفقار و همچنین موضوع کریدور 
زنگزور و برخی از حاشیه های ایجاد شده در پی اظهارات مقامات 
روسیه در این ارتباط گفت: من توصیه می کنم که به متن دقیق 
اظهارات مقامات روسیه در این ارتباط توجه کنید و آن اظهارات را 

مبنای تحلیل و اظهار نظر قرار دهید.
ناصر کنعانی در بخشی از پاسخ خود به این سوال با تاکید بر 
اینکه برخی از کشورهای فرامنطقه ای تلاش می کنند که ناامنی و 
بی ثباتی در منطقه ایجاد کنند، اظهار کرد: ما از تقویت سازوکارهای 
منطقه ای مبتنی بر الگوهای موجود از جمله الگوی ۳+۳ حمایت 

می کنیم.
جمهوری  همسایگی  سیاست  به  اشاره  با  همچنین  کنعانی 
ثبات در منطقه  و  بر گسترش صلح  تهران  تاکید  و  ایران  اسلامی 
در  مواصلاتی  مسیرهای  از  انسداد  رفع  از  ما  داد:  ادامه  قفقاز 
چهارچوب استقلال، تمامیت ارضی و حاکمیت کشورهای منطقه 
و رعایت منافع متقابل کشورها استقبال می کنیم و مخالفت خود 
تمامیت  استقلال،  با  که  مرزی  و  ژئوپلتیک  تغییرات  تحمیل  با  را 
ارضی و حاکمیت سیاسی کشورهای منطقه مغایرت داشته باشد، 

اعلام می کنیم.

 صهیونیست ها دچار بحران داخلی 
و افزایش تنش هستند

نماینده جنبش جهاد اسلامی فلسطین در تهران با اشاره به 
اینکه ارتش صهیونیست ها فرسوده شده و از طرفی اقتصاد آنها نیز 
دچار آسیب های فراوانی شده است، گفت: در این میان تنش های 

داخلی صهیونیست ها افزایش یافته و بحران زده شده اند.
برنامه ریزی  و  هماهنگی  نشست  نخستین  در  ابوشریف  اصر 
مقام  از  تجلیل  و  عملیات »طوفان الاقصی«  باشکوه سالروز  مراسم 
والای شهید اسماعیل هنیه، رهبر مجاهد جنبش حماس که دیروز 
برگزار شد، افزود: بدون شک باید اذعان کرد که ارزیابی نبرد طوفان 
الاقصی یک مسیر طولانی است و تمام نخواهد شد چراکه غربی ها 

حمایت بی دریغی از صهیونیست ها انجام می دهند.
می  آنها  کرد:  اظهار  ها،  صهیونیست  توطئه  به  اشاره  با  وی 
خواهند گذرگاه هایی همچون فیلادلفیا و نتساریم به منطقه نظامی 

تبدیل شود تا از این طریق دسیسه های خود را عملیاتی کنند.
ابوشریف با تاکید بر اینکه متاسفانه هیج فردی وجود ندارد که 
نتانیاهو را متوقف کند، افزود: در واقع نتانیاهو نمی خواهد به دولت 
کنونی و حتی آینده آمریکا امتیازی دهد از این رو جنگ نظامی 

ادامه خواهد داشت.
نماینده جنبش جهاد اسلامی فلسطین در تهران با اشاره به 
شرایط  با  ادامه جنگ  دارند  اعتقاد  صهیونیست  های  ژنرال  اینکه 
می  ها  برای صهیونیست  بیشتر  های  صرفا سبب شکست  کنونی 
شود، تصریح کرد: در این میان کارشناسان اعتقاد دارند اگر روند 
تصمیم گیری ها با نهادهای امنیتی صهیونیستی بود، تاکنون جنگ 

متوقف شده بود.
تلاش  نهادها  این  عبارتی  به  داد:  ادامه  راستا،  این  در  وی 
با  روابط  سازی  عادی  دیگری همچون  های  کردند سیاست  می 
محقق  و  عملیاتی  را  سعودی  عربستان  مانند  عربی  کشورهای 

کنند.
ابوشریف با اشاره به اینکه صهیونیست ها در عرصه بین المللی 
دیگر کشورها دچار  با  روابطشان  و  زیادی هستند  دچار مشکلات 
اختلال شدیدی شده است، بیان کرد: امروزه همگان مشاهده می 
کنند که ارتش صهیونیست ها فرسوده شده و از طرفی اقتصاد آنها 
نیز دچار آسیب های فراوانی شده است؛ در این میان تنش های 

داخلی صهیونیست ها افزایش یافته و بحران زده شده اند.
نماینده جنبش جهاد اسلامی فلسطین در تهران خاطرنشان 
کرد: بر این اساس می توان گفت ما شاهد نبرد طولانی خواهیم بود 

و برای مبارزه در این عرصه نیاز است سازماندهی صورت بگیرد.

از سرگیری درگیری مرزبانان افغان و پاکستانی
از ظهر دیروز  بعد  پاکستانی  و  افغان  مرزبانان  میان  درگیری 

از سرگرفته شد.
عینی  شاهدان  از  نقل  به  دیروز  افغانستان  محلی  رسانه های 
اعلام کردند: درگیری میان مرزبانان افغان و پاکستانی در شهرستان 
مرزی » زازی میدان » از توابع استان خوست بعدازظهر دیروز از 

سرگرفته شد. 
در تازه ترین درگیری میان مرزبانان افغان و پاکستانی در این 
دیگر  نفر  یازده  و  کشته  زن  یک  جمله  از  نفر  دو  مرزی،  منطقه 

زخمی شدند.
از  پاکستانی  و  افغان  مرزبانان  میان  پراکنده  درگیری های 
چهارشنبه گذشته در شهرستان مرزی زازی میدان استان خوست 

آغاز شده است.
پیش از این معاون وزارت قبائل و مرز های افغانستان از حل 

مسئله درگیری مرزی در استان خوست خبر داده بود.
از سوی دیگر برخی منابع خبری در پاکستان از کشته شدن 
هشت نظامی افغان در تازه ترین درگیری با مرزبانان پاکستانی خبر 
داده اند، ارگان های امنیتی از جمله وزارت دفاع افغانستان هنوز در 

این باره واکنش نشان نداده اند.
همچنین ساکنان محل گفته اند درگیری مرزی در شهرستان 
زازی میدان استان خوست باعث آواره شدن شماری از خانواده های 

افغان شده است.

اطلاعات  وزارت  مدیران  و  کارکنان  رئیس جمهور، 
را سربازان گمنام و بی ادعای واقعی خواند و گفت: نقش 
شما در تامین و ارتقای امنیت کشور بی بدیل است، لذا 
باید نتیجه زحمت شما حفظ سرمایه های مادی و معنوی 

و منابع انسانی کشور باشد.
با  دیدار  در  دوشنبه  ظهر  از  پیش  پزشکیان  آقای 
مدیران و کارکنان وزارت اطلاعات به مناسبت چهلمین 
و  آبادانی  برای  اول  قدم  مجموعه،  این  تاسیس  سالگرد 
بی مورد  دعواهای  و  اختلافات  رفع  را  کشور  ساختن 
دانست و تصریح کرد: اگر به تکالیف سند چشم انداز عمل 
کرده بودیم، امروز وضعیت کشور متفاوت از شرایط فعلی 

بود.
با تمام وجود  باید  اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
باور کنیم که می خواهیم و می توانیم بهترین در منطقه 
به  چشم انداز  سند  اساس  بر  بود  قرار  ما  افزود:  باشیم، 
جایگاه اول منطقه برسیم، اما امروز باید از خود بپرسیم 
این  به  را  ما  آن هستیم،  پیمودن  در حال  راهی که  آیا 

هدف می رساند؟
دقیق  را  هدف  اگر  اینکه  بیان  با  پزشکیان  آقای 
کرد،  خواهیم  پیدا  را  آن  به  رسیدن  راه های  بشناسیم، 
نزدیک  افراد  که  باشیم  این  دنبال  به  نباید  ما  گفت: 
باید  بلکه  بگیرند،  قرار  مختلف  مناصب  در  خودمان  به 
اجرای  برای  افراد  توانمندترین  که  باشیم  آن  دنبال  به 
تکالیف سند چشم انداز و سیاست ها و قانون برنامه روی 
توان  که  گرفت  قرار  منصبی  در  فردی  اگر  بیایند؛  کار 
آیا  نداشت،  را  منصب  آن  وظایف  و  مسئولیت ها  اجرای 

حضور او خدمت به کشور است یا خیانت؟!
رئیس جمهور با بیان اینکه اگر نتیجه حضور ما در 
انقلاب،  باشد،  مردم  در  رضایتمندی  ایجاد  منصب  یک 
است،  تقویت شده  و  تثبیت  اسلامی  و جمهوری  ولایت 
اضافه کرد: ایجاد رضایتمندی نزد مردم محصول وحدت 
و  بی منت  خدمت  با  دعوا؛  و  اختلاف  نه  است  وفاق  و 
نه  کرد  جلب  را  آنها  رضایت  می توان  مردم  به  خالصانه 
با دستور و سخت گیری های بی مورد. اگر امروز در کشور 
مشکلات مختلف اجتماعی و فرهنگی و اقتصادی داریم 
ریشه آن در رفتار مدیریتی ماست که بر اساس سنت خدا 

و رسولان نبوده است.

و  عمل  مردم  مشکل  اینکه  بیان  با  پزشکیان  آقای 
دهیم  نشان  عمل  در  توانستیم  اگر  گفت:  ماست،  رفتار 
باور مردم تقویت  اعتقاد و  امامان ما کدام است،  که راه 
و گروه بازی کردیم، هر  رانت خواری  اگر  اما  خواهد شد، 
قدر هم حرف های خوب بزنیم مردم عمل ما را می بینند 
و به حرف های ما توجهی نخواهند کرد. اگر درست عمل 
نکردیم، هر قدر هم حدیث و آیه بخوانیم بی فایده است 
و با ایجاد ذهنیت ریاکاری نزد مردم، بیشتر به اعتقادات 

آنان ضربه خواهیم زد.
اطلاعات  وزارت  مدیران  و  کارکنان  جمهور  رئیس 
را سربازان گمنام و بی ادعای واقعی خواند و خاطرنشان 

کرد: نقش شما در تامین و ارتقای امنیت کشور بی بدیل 
سرمایه های  حفظ  شما  زحمت  نتیجه  باید  لذا  است، 
مادی و معنوی و منابع انسانی کشور باشد. نباید نسبت 
بی  تفاوت  کشور  مادی  سرمایه های  و  نخبگان  خروج  به 

باشیم و باید ریشه های آن را شناسایی کرد و خشکاند.
سخنانش  از  دیگری  بخش  در  پزشکیان  آقای 
که  باشیم  داشته  انتظار  نمی توانیم  اینکه  بر  تاکید  با 
به  باید  بلکه  کنند،  عرضه  ما  به  را  خودشان  نخبگان 
دنبال شناسایی و جذب آنها باشیم، گفت: ما برای اجرای 
تکالیف سند چشم انداز نیاز به کمک نخبگان داریم، اما 
با دستور  افراد  این  باشیم که جذب  باید در نظر داشته 
ممکن نیست، بلکه باید محترمانه از آنان خواهش کنیم 

تا به یاری ما بیایند.
رئیس جمهور تاکید کرد اگر چه پیاده کردن افراد از 
قطار انقلاب راحت است،  سوار و همراه کردن آنها به هیچ 
وجه کار راحتی نیست، لذا باید مراقبت کنیم که نتیجه 
عمل ما به هیچ وجه باعث نشود که کسی بی جهت و ناروا 

از قطار انقلاب پیاده شود.
اطلاعات   وزیر  پزشکیان،  دکتر  سخنان  از  پیش 
ضمن تبریک فرارسیدن ایام ماه ربیع، گزارشی از تلاش ها 

و اقدامات سربازان گمنام امام زمان )عج( ارائه کرد.
وزارت  حکم  جمهور  رئیس  مراسم،  این  پایان  در 
حجت الاسلام  تقدیم  را  چهاردهم  دولت  اطلاعات 
با حضور دکتر  و  والمسلمین سیداسماعیل خطیب کرد 
از شهدای  تن  از خانواده سه  اطلاعات  وزیر  و  پزشکیان 

وزارت اطلاعات تقدیر شد.

معاون اول رئیس جمهور گفت: هنرمندان و اهل فرهنگ الگویی برای جامعه 
به ویژه جوانان هستند.

محمدرضا عارف در مراسم معارفه سیدعباس صالحی و تکریم محمدمهدی 
اسماعیلی وزرای فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت:حضور در جمع فرهیختگان و هنرمندان 

برای من افتخار است از رهنمودها و از نقدهای شما حداکثر استفاده را خواهیم کرد.
وی افزود: روز ۱۹ شهریور سالروز وفات آیت الله طالقانی است که یک الگوی 
فرهنگی نسل جوان است اولین انجمن اسلامی دانشجویان را ایشان در دانشگاه علوم 
پزشکی ایجاد کرد، ۲۱ شهریور هم روز سینماست که این مراسم در آستانه روز سینما 

برگزار می شود و این روز را به سینماگران تبریک می گوییم.
وی ادامه داد: از آقای صالحی بابت پذیرفتن مسئولین وزارت خانه ای که نقش 
کلیدی در تحقق آرمان های انقلاب ما که انقلاب فرهنگی بود، دارد، تشکر می کنم 
ارباب رجوع وزرات ارشاد نخبگانند، هنرمندان و اهل فرهنگ الگویی برای جامعه 

خصوصا جوانان هستند، ارباب رجوع این بخش همواره جایگاه برجسته ای دارند.
وی افزود: انقلاب ما فرهنگی بود که رهبر آن مرجع گرانقدر شیعه بود، پشتیبانی 

مردم را داشت امروز در آستانه دهه پنجم انقلاب هستیم.
عارف تصریح کرد: جهت گیری سند چشم انداز و دستیابی به رتبه اول در همه 
بخش ها و الهام بخش در منطقه بوده این قرار بود بر اساس این سند که پشتوانه آن 
رهبر انقلاب بود، در سال آینده تحقق یابد اما چه قدر توانسته این در بخش نرم افزاری 

در مسیر این سند حرکت کنیم؟
وی گفت: آسیب های فرهنگی و اجتماعی که امروز به آن مبتلا هستیم نشان 

می دهد که با اهداف این سند فاصله زیادی دارم، ما از ارزش ها و ارکان ها فاصله 
گرفته ایم؟ کجا به جای سیاست جذب، سیاست دفع را در پیش گرفته ایم؟ چرا 
فردی یا گروهی خود را حق می داند و دیگران را باطل؟ باید چرایی آن بررسی 
شود که چرا جوانان ما از آرمان ها فاصله گرفته ایم؟ بیایید فرزندان خودمان را 
بررسی کنیم و وفاداری آنها به انقلاب را با نسل اول انقلاب مقایسه کنیم چه 
کردیم که نتوانستیم از ظرفیتی که در سال ۵۷ در مقابل دنیا با اسلحه فرهنگ 

ایستادیم، فاصله بگیریم؟
وی تصریح کرد: برنامه هفتم دو بخش دارد یکی بخش نرم افزاری است که احکام 

خوبی دارد و پول زیادی نیاز ندارد بلکه باید به تغییر روش ها، آسیب های فرهنگی و 
اجتماعی را اصلاح کنیم در برنامه، منابع مورد نیاز پیش بینی نشده و به دولت موکول 
شده تا آن را تامین کند پیش بینی شده که منابع بخش سخت افزاری برنامه هفتم 

۲۵۰ میلیارد یورو لازم باشد.
وی افزود: باور ما بر این است که دسترسی به شاخص های کمی در برنامه هفتم، 
یک ضرورت انکارناپذیر است اما با رشد ۸ درصدی اقتصاد چه قدر فاصله داریم؟ ۲.۸ 
درصد از منابع برنامه هفتم به بهره وری اختصاص داده شده که یعنی فرهنگ یعنی 
شماها؛ برای برنامه هفتم چند محور را وزیر ارشاد و همکارانش در حال تدوین آیین نامه 

های آن هست را تیتروار می خوانم.
وی در ادامه گفت: تلاش برای تحکیم سبک زندگی که وظیفه وزارت 
ارشاد است ما این وزارت را نهاد حاکمیتی می دانیم نه اجرایی ، باید همه 
دست اندرکاران فرهنگی کشور محوریت ارشاد را بپذیرند و ما این رویکرد را 

در پیش داریم.
معاون اول رئیس جمهور گفت: ما تقویت همبستگی ملی و ارتقای هویت ملی؛ در 
این چند دهه الگوسوزی کرده ایم الان جوان ما یا احساس بی هویتی می کند یا هویت 
خود را در جای دیگری جستجو می کند جنگ روانی و تهاجم روانی یک مسأله حدی 
برای ماست، برای مبارزه با آن چه کرده ایم، اینترنت یک اتوبان و راه است کسی راه 
را نمی بندد،شما محتوای خوب در آن بگذارید، ممکن است در اتوبان خودروی حامل 
محموله غیرقانونی هم تردد کند اما راه را که نباید بست، چه قدر مرجعیت علمی و 

فرهنگی فضای مجازی متوجه کشور ماست؟

رئیس قوه قضائیه گفت: باید درباره دو موضوع اعطای وام به هیئت مدیره 
بورس و ادعای جعلی بودن مدرک تحصیلی بیش از ۱۰۰ متقاضی نمایندگی 

مجلس روشنگری شود.
حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای گفت: خبری به نقل از مدیر 
شد،  منتشر  رسانه ها  در  دانشجویان  امور  سازمان  دانش آموختگان  امور  کل 
مبنی بر اینکه »بیش از صد نفر از متقاضیان اخیر نمایندگی مجلس شورای 
اسلامی مدرک تحصیلی جعلی داشتند«؛ نحوه انعکاس این خبر به گونه ای 
است که ممکن است در اذهان بخشی از مردم چنین نقش بربندد که بیش 
از صد تن از نمایندگان فعلی مجلس، دارای مدرک تحصیلی جعلی هستند؛ 
در حالیکه چنین نیست، فلذا در این خصوص اولاً باید به دقت بررسی شود 
اگر این  که آیا مدیرکل مربوطه چنین سخنی را اظهار داشته یا خیر؟ ثانیاً 
تا  می شد  اعلام  قضایی  دستگاه  به  مراتب  باید  باشد،  به صحت  مقرون  ادعا 
بررسی های دقیق قضایی صورت گیرد؛ علی  ای حال دادستان تهران به این 
باید برای مردم روشنگری  در این خصوص  موضوع ورود کرده است و قطعاً 

صورت گیرد.
رئیس قوه قضائیه افزود: درخصوص موضوع پرداخت وام به اعضای هیئت 
مدیره سازمان بورس اوراق بهادار، چند نکته مطرح است که باید برای عموم مردم 
شفاف و روشن شود؛ نخست آنکه آیا پرداخت این وام، امری مسبوق به سابقه بوده 
است و در ادوار گذشته نیز چنین وامی با مصوبه شورای عالی بورس، به اعضای 

هیئت مدیره بورس پرداخت می شد یا خیر؟

ثانیاً، اگر چنین امری مسبوق به سابقه بوده و شورای عالی بورس هم 
چنین اختیاری را برای تصویب پرداخت وام به هیئت مدیره داشته است، آیا 
مبلغ و نرخ و بازپرداختی که در این قضیه مطرح است نیز منطبق با قوانین 

و مقررات بوده است؟
ثالثاً، آیا این وام به همه کارکنان پرداخت شده یا صرفاً به هیئت مدیره 
اخذ  وام،  این  بابت  آنها  از  وثایقی  و  تضامین  رابعاً، چه  است؟  پرداخت شده 
شده و این تضامین و وثایق، نزد کدام بخش از سازمان بورس محفوظ است؟ 
علی ایحال، دادستان کل موظف است به موضوع ورود کند و این قبیل مباحث 
و سایر مباحث مربوط به موضوع پرداخت وام به اعضای هیئت مدیره سازمان 
بورس را مورد بررسی دقیق قرار دهد؛ قطعاً در این قضیه چنانچه جرمی به 
وقوع پیوسته باشد، دستگاه قضایی برخورد مقتضی و قانونی را به عمل خواهد 
آورد و چنانچه تخلفی نیز رخ داده باشد، بخش های ذیصلاح، اقدامات لازم را 

اتخاذ خواهند کرد.
وی اضافه کرد: موضوع دیگر در قضیه مزبور آن است که بر چه اساسی، نرخ ۴ 
درصد برای این وام درنظر گرفته شده است؟ ما قوانین و مقرراتی ناظر بر پرداخت 
وام و تسهیلات به منظور امور مختلف اعم از خرید مسکن، کار تولیدی، کشاورزی، 
تجاری و ... داریم که هرکدام بر اساس سازوکار های موجود، دارای نرخ های متفاوت 
هستند؛ اما در قضیه پرداخت وام به هیئت مدیره بورس، نرخ ۴ درصد تعیین شده 

که ضرورت دارد دلیل و توجیهش ذکر شود. 
رئیس دستگاه قضا گفت: بر اساس تصویب شورای عالی بورس مقرر بوده این 

وام به همه  کارکنان بورس پرداخت شود، اما ظاهرا فقط به اعضای هیئت مدیره 
پرداخت شده است. علی ایحال، ضرورت دارد دادستان کل به این موضوع با دقت 

ورود داشته باشد و همه  ابعاد آن را بررسی و موشکافی کند .
این قضیه رخ داده  تاکید کرد که چه جرم و چه تخلفی در  وی مجددا 
باید  قضیه،  این  در  همچنین  گرفت؛  خواهد  قانونی صورت  برخورد های  باشد، 
آسیب شناسی نیز صورت گیرد؛ شورای عالی بورس نیز در این باب، روشنگری کند؛ 
به هر حال، فضای سنگینی ایجاد شده و ابهاماتی در اذهان مردم وجود دارد که 

ضروری است، رفع شود.

از  پیش  تا  کرد  امیدواری  ابراز  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل 
برگزاری انتخابات آمریکا به ایران سفر کند.

دوشنبه  روز  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  گروسی«  »رافائل 
و پس از آغاز نشست فصلی شورای حکام در وین، در یک کنفرانس خبری 

شرکت کرد.
با  دیدار  و  ایران  به  سفرش  زمان  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  گروسی 
»مسعود پزشکیان« رئیس جمهور جدید ایران ابراز امیدواری کرد که تا قبل 
برگزار  آبان(   ۱۵( نوامبر  پنجم  در  که  آمریکا  جمهوری  ریاست  انتخابات  از 

خواهد شد به تهران سفر کند.
او گفت که قرار نیست در حاشیه مجمع عمومی سازمان ملل با مسعود 

پزشکیان، رئیس جمهور ایران دیدار کند.
مدیرکل آژانس اتمی تاکید کرد چنین برنامه ای وجود ندارد و او خواهان 

سفر به تهران است.
دولت  با  تعامل  درباره  حکام  شورای  نشست  در  خود  سخنرانی  در  او 
جدید ایران نیز گفت: پس از انتخابات در ایران، من با رئیس جمهور پزشکیان 
تبادل پیام کرده و آمادگی ام را برای دیدار با او در تهران به منظور ازسرگیری 
موافقت کرد که در  او  ابراز کردم.  ایران  و  آژانس  میان  گفتگو ها و همکاری 

موقعیتی مناسب دیدار کنیم.
گروسی با درخواست انجام گرفتن هرچه سریع تر این دیدار گفت: من از 
ایران می خواهم این دیدار را در آینده ای نه چندان دور ترتیب بدهد تا بتوانیم 
گفتگو های سازنده ای داشته باشیم که به سرعت، به نتایجی واقعی منجر شود.
مدیرکل آژانس درباره غنی سازی اورانیوم طی سه ماه گذشته در ایران 
کشور  این  در  اورانیوم  غنی سازی  روند  داده ام،  گزارش  که  همان طور  گفت: 
سانتریفیوژ هایی  عملیاتی کردن  و  نصب  در  ایران  اما  دارد،  ادامه  کلی  به طور 
که آنها به عنوان تلافی برای محکومیت ژوئن )صدور قطعنامه غربی ها( اعلام 

کرده اند، عجله نمی کنند.
حال  در  سریع  خیلی  آنها  که  نیستیم  آن  شاهد  ما  داد:  ادامه  گروسی 
اقدام باشند. قبلًا به من اعلام شد، آنها سریع شروع کردند و سپس سرعت 

را کاهش دادند. 
رئیس دیده بان هسته ای سازمان ملل در پاسخ به سوال دیگری درباره 
در  هفته  این  احتمالاً  اروپا  تروئیکای  و  متحده  ایالات  داشت:  اظهار  ایران 
ارائه  ایران  برنامه هسته ای  درباره  را  بیانیه جامعی  بیانیه ای مشترک مجدداً 
خواهند کرد، مگر اینکه تهران در مورد توافق نامه پادمانی به آژانس پاسخ دهد.

برنامه ریزی  هیچ  من  بگویم  صادقانه  کرد:  نشان  خاطر  گروسی  رافائل 
برای آن ندارم.

آژانس  و  ایران  میان  باقی مانده  مسائل  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
اتمی با تاکید بر اینکه »هنوز کار زیادی برای انجام دادن وجود دارد« گفت: 
ما در شرایط واقعی این را ارائه می کنیم و در یکی از گزارش های گذشته من 
ارزیابی جامعی در مورد مکان های مختلف داشتیم. رویکرد من این است که 
سعی کنم مسائل را حل کنم و چشم اندازی از یک اقدام تنبیهی در مقطعی 

در آینده نداشته باشم.
مدیرکل آژانس مدعی شد:، اما در اینجا تهدید سنگ اندازی از سوی ایران 
وجود دارد. نظر من این است که تلاش کنم تا همکاری را به نتیجه برسانم؛ 
بنابراین باید ببینیم چه می شود. فکر می کنم در چند ماه آینده تعدادی رویداد 

خواهیم داشت که همه چیز را واضح تر می کند.
از  که  کرد  تاکید  اوکراین  هسته ای  نیروگاه  درباره  همچنین  گروسی 
حیاتی  هسته ای  نیروگاه های  ایمنی  برای  که  کار هایی  در  کی یف  با  نزدیک 

هستند، همکاری می کند.

ارتقای امنیت و حفظ سرمایه  کشور در دستور کار وازرت اطلاعات

معاون اول رئیس جمهور: اهالی فرهنگ و هنر الگو ی جامعه  هستند

دستور اژه ای برای روشنگری درباره وام هیئت مدیره بورس

گروسی: امیدوارم تا قبل از انتخابات آمریکا به ایران سفر کنم
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 پزشکیان در جلسه ستاد 
مبارزه با مواد مخدر:

راهکار های مقابله 
با مواد مخدر باید 
مبتنی بر کنترل 
تقاضای مصرف 
بازتعریف شود

رئیس جمهور عدم پایش مصرف و تمرکز 
اشتباهات صورت  از  را  از عرضه  بر جلوگیری 
گرفته در زمینه مبارزه با مواد مخدر عنوان و 
باشد،  داشته  وجود  تقاضا  که  زمانی  تا  گفت: 
جلوگیری از توزیع مواد مخدر ناممکن خواهد 
مواد مخدر  با  مقابله  راهکار های  بنابراین  بود، 
باید مبتنی بر کنترل و کاهش تقاضای مصرف 

باشد.
مسعود پزشکیان در جلسه ستاد مبارزه با 
مواد مخدر، معضل اعتیاد را یکی از مهم ترین 
جرایم  اکثر  زمینه ساز  و  جامعه  دغدغه های 
بر  تاکید  با  و  کرد  عنوان  اجتماعی  مفاسد  و 
مقابله  برای  شده  اجرا  شیوه های  ناکارآمدی 
با این معضل در کشور طی سال های گذشته 

موفق  شیوه های  نتایج  و  آمار  مشاهده  گفت: 
اجرا شده در زمینه مقابله با قاچاق و کاهش 
نشان  کشور ها  برخی  در  مخدر  مواد  مصرف 
می دهد، به رغم تلاش ها و زحمات بسیاری که 
در این زمینه در کشور صورت گرفته، همچنان 
و  دارد  زیادی وجود  فاصله  با شرایط مطلوب 
این مهم بازنگری و تغییر در روش ها با نگاهی 
به تجربیات موفق صورت گرفته در دیگر نقاط 

جهان را ضروری می سازد.
رئیس جمهور عدم پایش و کنترل تقاضای 
از  را  عرضه  از  جلوگیری  بر  تمرکز  و  مصرف 
جمله اشتباهات صورت گرفته در زمینه مبارزه 
تا زمانی که  افزود:  با مواد مخدر عنوان کرد و 
تقاضا وجود داشته باشد، جلوگیری از توزیع و 

عرضه مواد مخدر ناممکن خواهد بود، بنابراین 
راهکار های مقابله با مواد مخدر باید مبتنی بر 

کنترل و کاهش تقاضای مصرف باشد.
در  جمعیت  شناسایی  پزشکیان  آقای 
معرض خطر ابتلا به اعتیاد، توسعه پیشگیری 
و آموزش به این قشر، تحت پوشش قرار دادن 
و  مصرف  کاهش  کنترل،  هدف  با  مبتلایان 
برای  آنها  توانمندسازی  نهایت  در  و  درمان 
و  راهکار ها  جمله  از  را  جامعه  به  بازگشت 
روش های موفق تجربه شده در مقابله با مواد 
مخدر دانست و با تاکید بر اهمیت و ضرورت 
این  در  بهداشت  مراکز  ظرفیت  از  استفاده 
زمینه گفت: اگر مراکز بهداشت سراسر کشور، 
در قالب برنامه ای مدون و منسجم، افراد مبتلا 

طور  به  را  خود  هدف  جامعه  در  اعتیاد  به 
و کاهش  به منظور کنترل  و  دقیق شناسایی 
مصرف، آنها را تحت پوشش قرار دهند، علاوه 
معتادین،  تدریجی  درمان  و  تقاضا  کنترل  بر 
توزیع و عرضه مواد مخدر نیز به شدت کاهش 

خواهد یافت.
رئیس جمهور همچنین با تاکید بر اهتمام 
ویژه دولت نسبت به ارائه خدمات مددکاری به 
کرد:  تصریح  جامعه  در  اعتیاد  به  مبتلا  افراد 
این شرایط  از  رهایی  و  نجات  برای  افراد  این 
این  نیز در  نیازمند کمک ما هستند و دولت 
زمینه خود را مسئول و موظف می داند و قطعا 
ایجاد اشتغال و  برای درمان،  را  اقدامات لازم 
تامین معیشت و زندگی آنها انجام خواهد داد.


